
Ekstraordinært afdelingsmøde onsdag d. 27.11.2019 

 

 

Dagsorden: 

 

1. Velkomst ved afdelingsbestyrelsen. 

 

2. Valg af dirigent: Ingelise Hansen vælges 

 

3.Valg af stemmeudvalg: Lone Jespersen Havkærvænget 198 og Dennis Rasmussen 

Havkærvænget 124. 

 

4. Behandling af forslag: 

Afdelingsbestyrelsen stiller forslag om at vaskehusene bliver privatiseret. 

Grunden til dette, er en årlig udgift for afdelingen på over 170.000kr i 2019. 

 

Vi står også overfor en udfordring med meget slidte maskiner på Havkærvænget. Ved 

privatisering, tilbagekøber firma'et de maskiner vi har i dag, for 116.500kr (som går 

ind på vores langtidsplan) 

 

Firma'et der køber maskinerne, står for drift og vedligeholdelse af alle maskiner. 

Afdelingen skal dog fortsat stå for rengøring, varme, samt drift af bygningerne i de 2 

vaskehuse. 

 

Spørgsmål fra beboer: Kommer der en strygerulle? 

Thomas fra electrolux: Nej det gør der ikke. 

 

Spørgsmål fra beboer: Kan der fravælges automatisk sæbedosering? 

Thomas fra electrolux: Ja det kan der og I betaler ikke for sæben når I vælger det fra. 

 

Spørgsmål fra beboer: Hvad med prisstigninger de næste 10 år? 

Thomas fra electrolux: Som udgangspunkt holder prisen, men vi kan ikke spå om at 

prisen på el og vand stiger lidt. 

 

Spørgsmål fra beboer: Vil I kunne komme ud af aftalen på de 10 år? 

Thomas fra electrolux: Vi kan komme ud af den efter 5 år. 

 

Spørgsmål fra beboer: Kommer der nye rullevogne i vaskehusne? 

Thomas fra electrolux: Ja vi vil gerne stille nye rullevogne i vaskehusene, 

 

Spørgsmål fra beboer: Hvad kan vi gøre ved folks glemte tøj? 

Thomas og Torben Brandi: Man kan evt lave en aftale med Blå kors ang. afhentning. 

 

 

 



Afstemning ved håndsoprækning: 

20 fremmødte husstande. 

18 stemmer for 

0 imod. 

 

Forslaget er vedtaget. 

 

5. Eventuelt. Intet 


